
Provinciaal Verbond Antwerpen                 

          Handboogschieten                                                              

 

 

Secretariaat: raymond.fonteyn0@gmail.com    -    Argenta: BE 77 9730 0694 6042 
 

Verslag CONGRES PVA 01042023 
                   

                                Grobbendonk, 02/04/2023  
  

De voorzitter opent het Congres met eén minuut stilte voor de ons ontvallen leden  en geeft het woord daarna aan de secretaris die de aanwezigheden 
optekent. 
 

Aanwezigheden : DAN, DKP, DNM, DRZ, EHV, KHV, KJS, KSM, NSS, NVL, OLM, SCH, SSR, SWZ, USK, VHV   =  16 
Volmachten : ARA            =   1 
Verontschuldigd : DAE, DEH, MVV           =   3 
Afwezig  : FCM, KHB, NSH, SAX,  STS, VSN, WSS        =   7  
Totaal stemgerechtigde clubs            =  27  
Totaal stemgerechtigde aanwezigen            =  17 
 
 
 

Jaarverslagen: 
SECRETARIS:      -AVG ledenlijst; gegevens worden door de secretaris apart bijgehouden en in een back-up  bij de Voorzitter  opgeslagen  
                                     conform de wetgeving ter zake. 

      -De Secretaris is blij verrast dat de ledenlijsten, op drie clubs na, allen al binnen zijn, waarvoor dank. 
      -Noodwendige aanpassingen aan de reglementen werden administratief doorgevoerd. (zie Site PVA) 
   

. 

PENNINGMEESTER: -De Penningmeester deelt mee dat de financiële toestand van het PVA  nog steeds bevredigend is, doch voor het eerst in zijn  
 mandaat als penningmeester moet hij het boekjaar 2022 negatief afsluiten. Reden is niet zover te zoeken, het deelnemersveld   
 aan alle provinciale wedstrijden is fors gedaald in 2022. Ieder kent ondertussen de lijfspreuk van deze penningmeester en ik   
 citeer… ‘tja, dan is dat voor komend jaar de tering naar de nering, zeker?!’. 

      -Begroting 2022 wordt unaniem goedgekeurd. 
      -De te ontvangen financiële geldprijzen worden ASAP via de bank op de door ons gekende rekening van de desbetreffende  
       clubs doorgestort.  Verdeling aan de prijswinnaars gebeurt dan vanuit de clubs zelf. 
 

 

DIR SPORT:               -Wedstrijdjaar 2022 werd overlopen aan de hand van een evaluatie van deelnemers vanaf 2016. De trend geeft perfect aan wat  
                                    ook in de financiële balans is terug te merken, een toch enigszins verontrustende terugval van deelnemers aan de provinciale      
                                    wedstrijden en kampioenschappen, meer bepaald bij de Jeugd. 

                                 Teneinde dit proberen te kenteren word voorgesteld het PKJ Indoor te organiseren als het PKV Indoor. M.a.w. organisatie in       
                                 een club 2x 30schot 18M 3P (spaart kost sporthal uit voor de organisator) 
                                 Deze opzet is wel gekoppeld aan een aantal selectiewedstrijden vanuit het Wintertornooi, We hopen zo ook de organisatoren  
                                 van deze wedstrijden te ondersteunen in meer deelnames van jeugdschutters.  
                              ° Voorstel om de opzet van het PKJ te heroriënteren wordt unaniem goedgekeurd door het Congres,  
                              - De modaliteiten van het PKJ Indoor zal ASAP worden opgenomen in het sportreglement en via de site PVA kenbaar gemaakt   
                                worden. 

            
 

Rondvraag:                Er zijn geen vragen gesteld.           
 
 . 
 

Rond 12h20 wordt het congres beëindigd. 
 

 
 
 
Met vriendelijke groet 
Secretaris/Penningmeester PVA,    Voorzitter PVA, 
Raymond Fonteyn,    Jean Daems
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